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TÁJÉKOZTATÓ 
 

a Forrás-projekt elemeinek Madár-forrás környékére gyakorolt hatásáról, és a 
tanulmánytervek bemutatásáról 

 

Tisztelt Képviselő-testület!  

A Forrás projekt kapcsán az Önkormányzat 2021. október 22-én lakossági fórumot tartott a 
projekt megismertetése érdekében a tervezők részvételével.  
A fóromon bemutatásra került a  
• 9285/2 hrsz.-ú ingatlanon tervezett bölcsőde-, és óvodafejlesztés koncepciója;  
• az elkészült Iharos-völgy csapadékvíz elvezető rendszerének rekonstrukciójáról szóló 

tanulmányterv; 
• elkészült a Madár-forrás, Forrás-völgyi és Iharos-völgyi csapadékvíz elvezetés 

környezeti hatásait vizsgáló munkarész ; 
• a Forrás utca zöld tengely elképzelés; 
• a Madár-forrás tanulmányterve; valamint a  
• Forrás utca útépítéséről szóló terv. 
 
Fenti dokumentumok elérhetők az önkormányzat honlapján. 
 
A bemutatott tervek alapján a lakosság részéről az alábbi észrevételek, javaslatok 
fogalmazódtak meg:  
 - természetvédelmi vizsgálat szükséges 
 - túlépített a tanösvény 
 - Némó-tó nem lesz szép (műtárgy) 
 - még egy tó legyen/nagyobb területű legyen a Némó-tó a kisebb vízszintingadozás 
érdekében 
 - a 22 emlékfa más helyszínre keüljön  
 - törekedjünk a csapadékvíz helyben történő szikkasztására ,  
 - A Forrás utca forgalma megnövekedett a Forrás Sportközpont edzései és a Szarvasugrás 
lakóterület benépesülése következtében., ami a tervezett bölcsőde és óvoda átadásával 
tovább növekedhet 
 - miért 6 m széles az út és miért ingatlanok irányba történik a szélesítése? 
 - a 30 km/h sebességhatárt a Forrás utcában nem tartják be, forgalomcsillapítás szükséges: 
50-100 m-ként fekvőrendőr 
 - gyalogos-kerékpáros sétány helyett, az úton haladjon a kerékpáros forgalom 
 - a Forrás-Iharos utcák kereszteződésben legyen körforgalom 
 - Nimród és Forrás közti átjárás legyen korlátozva  
 - a villamos légvezeték a Forrás utca mentén kerüljön a felszín alá  



 - vegyük számításba a futókat: jó és megfelelő burkolatú útj kialakításával    
 - a Forrás utcai ingatlanok felől ne legyen járda,  
 - Nimród közt egyirányúsítani kellene  a Forrás utca felé, hogy az autók reflektorai ne 
világítsanak be a Szarvasugrás házaiba 
  
 - meg kell őrizni a tájat, a kirándulóhelyet 
 - védeni kell a megnövekedett gyalogosforgalmat 
 - kerékpár+gyalogosok+futók együtt a sétányon: közös felületet át kell gondolni 
 - járda a Viadukttól a kettőskeresztig indokolt, de annál kijjebb meggondolandó, hogy kell-e 
  
A fórumon a munkaközi tervek, és a környezeti hatásokat vizsgáló munkarész ismertetése 
történt,a tovább tervezés során a fenti igények és javaslatok a szakmai szempontok 
figyelembe vételével történik, a képviselő-testület és bizottságai bevonásával. . 
Kérem a képviselő-testület tagjait a tájékoztatás elfogadására. 
 
Biatorbágy, 2021. október 25. 

 
     Tarjáni István s.k. 

 Polgármester 
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